



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

October 16–22, 2016

Dear Friends:

I am delighted to extend my warmest greetings to everyone taking part in National Foster Family Week.



Foster families provide a place to call home for young people with complex needs, offering them a sense of safety and stability. Whether for a few days or for many years, these families make a difference in the lives of those under their care. Such dedication contributes to the betterment of communities across Canada.

I would like to commend the thousands of Canadian foster parents who open their hearts and homes in an effort to make a lasting and positive difference in the lives of vulnerable children and youth. Your kindness and generosity are truly appreciated.

I offer you my best wishes for a memorable week of activities.

Sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.  
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 16 au 22 octobre 2016

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui prennent part à la Semaine nationale des familles d'accueil.



Les familles d'accueil fournissent un domicile aux jeunes ayant des besoins complexes et leur offrent un sentiment de sécurité et de stabilité. Que ce soit pour quelques jours ou plusieurs années, ces familles ont un effet positif dans la vie de celles et ceux qui leur sont confiés. Un tel dévouement contribue à l'amélioration des collectivités de tout le Canada.

Je tiens à féliciter les milliers de familles d'accueil canadiennes qui ouvrent leur cœur et leur foyer afin d'améliorer la vie des enfants et des jeunes vulnérables. Je vous suis très reconnaissant de votre gentillesse et de votre générosité.

Je vous souhaite une semaine d'activités des plus mémorables.

Cordialement,

Le très hon. Justin P.J. Trudeau, C.P., député  
Premier ministre du Canada